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INFORMAČNÍ NOVINY VYDÁVANÉ OBECNÍM ÚŘADEM VE ZLATNÍKÁCH 

        
Vážení spoluobčané, 

   v obvyklou dobu přicházím za Vámi s informacemi, které se v poslední době udály 

i které nás čekají v příštích dnech.  

   Nejvíce rezonující událostí posledních dnů  je bezesporu povodeň, která ve velkém 

zasáhla naše území. Sice byla vodohospodáři dopředu předpovídaná, málokdo však věřil, 

že udeří v takové síle a rozsahu. V naší vesnici jsme měli štěstí. Dravá voda v potoce již 

olizovala konstrukci mostu na ulici Pod Háj. Výška hladiny v té době kulminovala ve výšce 

410 cm což je 52 cm nad úrovni 3. stupně povodňové aktivity. Vodní tok zůstal v korytu 

i díky upraveným břehům potoka, které provedlo v nedávných letech povodí Odry. 

Naštěstí nebyly potřeba ani pytle s pískem, z kterých jsme postavili hráz, abychom v 

případě vylití potoka nasměrovali vodu zpět do koryta. Bohužel, takové štěstí neměli 

občané Opavy a některých přilehlých městských částí, kde povodeň napáchala obrovské 

škody. Na pomoc do zasažených oblastí vyjela i naše zásahová jednotka. Ihned po likvidaci 

škod v naší obci, která obnášela především čerpání zatopených sklepů spodní vodou, 

odjeli na pomoc do nejvíce zasažených míst v Opavě. Děkuji všem zasahujícím. Děkujeme 

také majitelům nemovitostí, kteří nepodcenili situaci, přišli si na naši výzvu pro pytle 

a písek, které obec zajistila a preventivně si tak chránili své domovy před vytopením. 

   Těsně před povodní jsme stihli dokončit chodník na konci vesnice ve směru na 

Slavkov. Stavbu provedly Technické služby Opava. Věřím, že nový chodník zajistí větší 

bezpečnost při pochůzkách v těchto místech a bude dobře sloužit účelu, ke kterému byl 

zbudován.  

   Další naše investiční akce, rekonstrukce kaple, je nyní ve stavu výběru zhotovitele 

rekonstrukce, který zajišťuje Odbor přípravy a realizace investic Magistrátu města Opavy. 

Poté budeme usilovat o dotační titul na obnovu kulturních památek. Otázkou je, zda 

a v jaké výši bude podpora vyhlášena v souvislosti právě proběhlých událostí, kdy drtivá 

většina finančních prostředků bude směřovat na likvidaci škod po povodních. 

   O  víkendu 22. – 24. listopadu budou na obvyklých místech přistaveny dva kontejnery 

technických služeb na bioodpad v rámci podzimního úklidu. Zde je možno vhazovat i větve 

ze stromů (na rozdíl od obecních kontejnerů, kde větve NEPATŘÍ).  Poslední letošní svoz 

hnědých popelnic s bioodpadem bude 6. prosince (49. týden). 
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   V neděli 1. prosince od 13 hodin uspořádáme pod vedením paní Aničky Maretové 

tradiční pečení perníčků. Určitě také pozveme do Zlatník Mikuláše s andělem a čerty, kteří 

navštíví zlobivé i hodné děti v jejich domovech (týká se to dětí do 12 let včetně). 

V březnu uspořádáme Setkání důchodců, termín bude včas oznámen. 
 

   Přeji Vám za celé zastupitelstvo obce krásné adventní dny, pohodové prožití 

vánočních svátků a v novém roce štěstí, zdraví a Boží požehnání.      
   

               Martin Šoltis, starosta obce 
 
 

Nově narození zlatničtí občánci (od posledního vydání okénka): 

 Stella Losertová 

 Matyáš Mička 

 Štěpán Czakan 

Přejeme hodně štěstí a zdraví. 

 

Opustili nás navždy (od posledního vydání okénka): 

 Josef Řehulka, rok nar. 1936 († 10.07.2024) 

 Libor Sudolský, rok nar. 1963 († 17.08.2024) 

Se zármutkem v srdcích vzpomínáme. 

 

JEDNOTKA SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ                

   V měsíci červnu se jednotka podílela na úklidu stromů po větrné smršti ve Zlatníkách. 

V srpnu byla jednotka povolána k čerpání vody ze zatopených sklepů v Opavě. V záři 

jsme celkem 10 dnů pomáhali s odstraněním škod po povodních. V měsíci říjnu tradičně 

proběhly zkoušky čerpadel a techniky v Raduni. Všem zúčastněným chci poděkovat za 

obětavou práci.  

   Do Nového roku bych chtěl popřát spoustu zdraví a pohodu. 

Jan Vincker, velitel JSDH 

 
 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ                   

   V průběhu jarní a letní sezóny jsme se pravidelně s dětmi scházeli na tréninkovém 

hasičském pozemku, kde jsme nacvičovali požární útoky a štafety a připravovali se na 

hasičské soutěže. Po jarní části Mladecké ligy jsme se celkově umístili na 14. a 21. místě 

z celkových 23 týmu. O činnost a trénování malých hasičů se starají Honza, Anička, Lucka, 

Monča a spousta jiných, kterým moc děkujeme za jejich usilovnou práci. 

   130. výročí založení hasičského sboru ve Zlatníkách se uskutečnilo 6.7.2024. 
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   Celodenní oslava, mše v místní kapličce, prohlídka hasičská techniky, průvod, valná 

hromada, odpolední soutěže i večerní zábava dopadly dobře, počasí nám přálo a celá akce 

se vydařila. Na přípravě oslavy strávilo spousty času mnoho dobrovolných hasičů. Tímto 

bych jim chtěl velice poděkovat za dobře odvedenou práci. 

   Tradiční hasičský tábor se uskutečnil od 7. do 13. července ve stanové základně SDH 

Otice poblíž obce Kružberk. V krásném prostředí řeky Moravice jsme prožili „Zálesácký 

tábor“. Děti se vžily do role skautů, získávaly bobříky odvahy, šikovnosti, tvořivosti a zažily 

spousty zábavy. Příští rok chceme navázat na stejné prostředí a těšit se na další 

dobrodružství. 

   Po prázdninách začalo nové kolo soutěže Mladecké ligy. Podzimní kolo začalo 

a skončilo v Sosnové, jelikož další soutěže se z důvodu povodní nemohly uskutečnit. 

Dorost a muži se připravovali na TFA soutěž a soutěž „O putovní pohár primátora města 

Opavy“, která se ale kvůli nepříznivému počasí nakonec neuskutečnila. 20.10.2024 jsme 

se zúčastnili TFA soutěže v Neplachovicích, kde jsme v kategorii mužů do 35 let - 

jednotlivci obsadili 5., 10., 12. a 18. místo. Do soutěže jsou zapojeni profesionální 

jednotlivci z celé republiky. Již tradičně jsme se zúčastnili noční soutěže v Těrlicku, kde 

jsme skončili na krásném 7. místě. Pro naši mládež je tato akce velkým adrenalinovým 

zážitkem. 

   Před Vánocemi plánujeme uskutečnit pro malé děti a mládež tradiční „Falešky“. Pro 

děti máme připravený víkendový pobyt ve Spálově a pro mládež plánujeme horskou 

turistiku. Začátkem nového roku vás srdečně zveme na tradiční hasičský ples v prostorách 

kulturního domu. 

   Zvelebování tréninkového centra úspěšně pokračuje. Letos ještě plánujeme dokončit 

stavební práce na vodovodní a elektro přípojce. Pokud se podaří pokácet vzrostlé stromy 

za fotbalovou brankou, tak bychom chtěli vyrovnat tréninkovou plochu a propojit tak 

hasičský a sokolský areál. Dále musíme provést stavební práce pro sanitární WC 

kontejner, abychom ho mohli začátkem příštího roku instalovat.   

 Jménem dobrovolných hasičů bych Vám chtěl popřát pevné zdraví a krásné Vánoce. 
 

           Tomáš Pavlíček, jednatel SDH 
 

 

TJ SOKOL ZLATNÍKY  

   V červnu byly ukončeny fotbalové soutěže. Muži skončili na devátém místě s 28 body 

a pro naši obec zachránili krajskou soutěž - I.B třídu. Dorost skončil na čtvrtém místě s 21 

body, ale přesto pro nedostatek hráčů musel svou účast v soutěžích ukončit. Naši malí 

žáci a žáčky skončili po velmi dobrých výkonech v popředí tabulky. Jsou příslibem pro náš 

oddíl kopané do budoucnosti. V letních měsících jsme hráli dvě přípravná utkání 

a v červenci jsme se zúčastnili tradičního turnaje ve slovenských Zlatníkách. Zde jsme se 

umístili na druhém místě. V srpnu byla zahájena soutěž I.B třídy, která je zatím pro nás 
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neúspěšná. Dvě kola před koncem podzimní části jsme aktuálně na posledním místě 

s pouhými pěti body. Věřím, že ještě nějaké body uhrajeme a na jaře krajskou soutěž 

zachráníme. Naši nejmladší fotbalisti se znovu umístili v popředí tabulky.  

V měsíci září jsme vybudovali na hřišti automatický zavlažovací systém, který nám velmi 

pomůže ke zkvalitnění našeho trávníku.  

Tradiční vánoční turnaj ve stolním tenise proběhne v kulturním domě ve dnech 26. 

prosince (muži a dorost) a 27. prosince žáci. Sokolský ples se bude konat 1. února příštího 

roku.  

TJ Sokol Zlatníky přeje všem občanům příjemné prožití vánočních svátků a do nového 

roku hodně zdraví.    

               Josef Uvíra, předseda TJ 
 

 

SDRUŽENÍ OBČANŮ „ČTYŘLÍSTEK“ 

30. března jsme zorganizovali výsadbu stromů v místním háji. Rádi bychom poděkovali 

všem, kteří přišli pomoci. V měsíci srpnu jsme pořádali tradiční GULÁŠFEST, který jsme 

oživili skákacím hradem pro děti. Sedm soutěžících uvařilo několik variací výborných 

gulášů a bylo velice těžké určit vítěze. V říjnu jsme uspořádali RYBÍ HODY. Počasí nám 

přálo a všichni účastníci si velmi pochutnali na smaženém kapru, pstruhu, lososu 

a uzených makrelách. Obě akce měly výborný ohlas. Děkujeme všem za podporu.  

Letos nás ještě čeká vánoční jarmark s tradičním rozsvícením betlému a vánočního 

stromu. Příští rok zahájíme akce plesem Čtyřlístku, který se bude konat netradičně 

v březnu. 

Přejeme Vám krásné svátky vánoční a hodně zdraví v novém roce 2025. 
 

                                                                                      Roman, Michal, Ondra, Petr 

 

Souhrn připravovaných akcí: 

01.12.2024 v 13 hodin  = Pečení perníčků 

30.11.2024 v 17 hodin  = Rozsvícení Betlému (od 14 hodin Jarmark) 

06. - 08.12.2024  = Pobyt ve Spálově „Falešky“ 

13. - 15.12.2024  = Pobyt na horách 

26.12.2024   = Turnaj ve stolním tenise (muži + dorost) 

27.12.2024   = Turnaj ve stolním tenise (žáci) 

11.01.2025   = Hasičský ples 

01.02.2025   = Sokolský ples 

01.03.2025   = Ples Čtyřlístku 

Březen 2025   = Setkání důchodců 


